

## NOTULEN bestuursvergadering Plaatselijk Belang Harfsen-Kring van Dorth (PB)

Datum 6 maart 2024 aanvang 19.30 uur te Hoeflo

Aanwezig Wim Wichers, Jan Addink, Ko Poot, Dennis van Eldik, Jan Smale, Deodata Strookappe.

Afwezig:

---

1. Na het openen van de vergadering en het vaststellen van de agenda is er één algemene mededeling: Wim vertelt dat de uitnodiging van radio Ideaal voor een interview op de dag van de ramp met de brug viel. Daardoor is dit uitgesteld. Binnenkort zal er een uitzending van een gesprek met Wim zijn.
2. De notulen van 6 februari 2024 zijn goedgekeurd.
3. Ingekomen post:
  - Wim gaat naar de uitvoering van VIOS.
  - Dennis regelt het doorgeven van de AED rekening naar de rommelmarkt commissie en Wim regelt dit i.v.m. de klok, die later wordt geplaatst i.v.m. ontwikkelingen in het centrum.
4. Dorp:
  - Bouwzaken in het dorp: We hebben een gesprek gehad met Duurt Snoeijers, om met elkaar kennis te maken en te weten waar onze voorkeuren liggen inzake de bouw van woningen. Hij is ingehuurd door de gemeente om bouwplannen te begeleiden. Zijn expertise is oplossen van probleemlocaties.
  - Volgens de gemeente ligt het probleem voor het bebouwen van de Reeverweg Oost in het feit dat het grenst aan een gebied van het Gelders Natuur Netwerk. In de omgevingsvisie schijnt een verkeerde omschrijving van dit gebied te staan. We gaan dit uitzoeken.
  - De sportzaal en dorpendeal: De enquête over de sportzaal is afgerond, mensen willen deze behouden. De uitslag ervan komt in De Uitkijk. Wim Wichers, bestuurder van Hoeflo, is op de hoogte gesteld over de dorpendeal en kent deze.
  - De woonzorgnota: De opbouw van de bevolking in de gemeente Lochem vergrijst relatief enorm, m.n. in Harfsen. Het bestuur van De Veldhoek wil hierop anticiperen. Men denkt aan ondersteuning voor ouderen vanuit De Veldhoek door zorg te concentreren en het bestuur denkt erover om een pilot hiervoor op te zetten. Is dit iets voor de dorpendeal? Het bestuur van De Veldhoek zal op deze mogelijkheid worden gewezen.
  - De plantenbakken in het centrum worden verzorgd door Roel Voskamp.
5. Buitengebied, groen, speeltuinen:
  - De trampoline:  
Tonnie Schoneveld wil de trampoline repareren, kosten maken blijkt nodig.
  - De speeltuinen:  
Binnenkort worden de speeltuinen weer gekeurd. De keuring is verzwaard, wat zal kunnen inhouden dat de speeltuin bij de Veldhoek wordt afgekeurd. Naar verwachting zal de kabelbaan worden afgekeurd. We bespreken deze situatie op de ledenvergadering. Ko koopt een bordje 'camera toezicht' voor de speeltuin bij de Gentiaan.

- Het onderhoud van de wandelpaden wordt gedaan door Hans Enderink samen met een groep vrijwilligers.
- De volgende vergadering bespreken we of het goed zou zijn een keer iets te doen voor alle vrijwilligers van PB en wat we dan zouden kunnen doen.
- De tent wordt veel gebruikt, er is binnenkort ander doek voor nodig. Jan A, Jan S en Ko gaan dit regelen.
- Gesprek met de gemeente over het groenwerk is goed verlopen. Er is hulp toegezegd, die hulp moet nog komen.
- De wandelroutes zijn digitaal te vinden, maar we vinden het een goed idee als de VV deze ook verstrekt.

#### 6. Algemeen belang:

- Het huishoudelijk reglement moet worden opgesteld, dit om deze aan te passen aan de nieuwe statuten. De secretaris zal een opzet maken.
- Het bezoeken van leden die nog contributie moeten betalen zal aan het eind van de vergadering onderling verdeeld worden.
- Jan Addink doet verslag van de bijeenkomst buurtenergie, die begon met een rondje voorstellen. Er waren 25 personen aanwezig, waarvan 7 vertegenwoordigers van de gemeente. De grote vraag was: hoe kun je meer mensen enthousiast krijgen voor dit soort bijeenkomsten. Het gespreksonderwerp ging over de toekomst en welke vorm van energie dan de beste zou zijn.

#### 7. Algemene ledenvergadering:

- In de agenda in De Uitkijk komt ook te staan dat deze op 22 mei is om 19.30 voor de leden en dat om 20.00 uur het algemene deel voor belangstellenden volgt.
- De agendapunten van de ALV worden door de secretaris in concept opgesteld voor de volgende vergadering.
- Het financieel jaaroverzicht is goedgekeurd. Dennis regelt de kascontrole.
- Enkele bestuursleden willen het concept jaarverslag nog bekijken. Binnenkort laten zij weten of het goed is of dat er aanvullingen nodig zijn.
- Benoemingen van bestuursleden en nieuwe kandidaten worden besproken. We vragen iemand uit de Kring van Dorth, want daarvandaan hebben we op dit moment geen vertegenwoordiging in ons bestuur.
- Of het algemeen onderwerp van de avond, Tiny Houses kan doorgaan trekt Wim na.

#### 8. De actielijst wordt doorgenomen.

#### 9. Niemand heeft iets voor de rondvraag, waarna Wim de vergadering sluit om 21.45 uur

De volgende vergadering is op woensdag 3 april 2024